
          

    

REFERAT REGIONSGENERALFORSAMLING 2024 
 

Mandag den 25. marts kl. 19.00 (spisning kl. 18.00)  

Samlingsstedet, Østsidehallen, Elmevej 122, Ø. Brønderslev, 9700 Brønderslev  

      Dagsorden ’ 

 

1. Valg af dirigent - referent : valgt: 

Dirigent: Henning Hansen 

Referent: Dorthe Christensen 

                          

2. Godkendelse af dagsorden  

  Godkendt med tilføjelse under punkt 4 af e. Tennis 

 

3. Regionsledelsens beretning  

Godkendt 

Vedlægges 

 

4. Udvalgenes beretning  

a. Bowling  

b. Dart  

c. Krolf  

d. Senioridræt/Kurling/Cykling  

e. Tennis 

Ingen beretninger modtaget udover krolf 

 

5. Regnskab v/kasserer Kaare Sagan Larsen  

Endeligt regnskab er endnu ikke godkendt af revisor. 

Årsagen til dette er, at vi har skiftet revisor, og denne mangler endelig 

godkendelse i systemerne. 

Regnskab godkendt og kan udsendes hvis dette ønskes. 

 

6. Indkomne forslag: forslag der ønskes behandlet skal være kontoret i hænde 

senest den 18. marts. E-mail; post@dai-nordjylland.dk  

ingen forslag modtaget. 

7. Valg:    Kasserer, Kaare Sagan Larsen (ønsker genvalg) 

genvalgt 

RL-medlem, på valg: Torben Gross  

ikke genvalg til bestyrelsen, men indtræder som suppl. 



RL-medlem, på valg: Henning Hansen (ønsker genvalg) 

 genvalgt 

RL- 1. suppleant, Dorthe Christensen (Ønsker genvalg)  

genvalgt 

RL- 2. suppleant, Dorthe Larsen  

udtræder af bestyrelsen 

Fra regionsledelsen skal lyde en stor tak til Dorthe Larsen, som gennem 

en lang årrække har ydet en kæmpeindsats for regionen, senest som 

regionsformand indtil 2023. 

 

Bjarne Leander Nielsen nyvalgt til bestyrelsen 

Bjarne kommer fra Senior Rap Rapperne i Frederikshavn og 

repræsenterer Senior Idræt. 

 

Torben Groos indtræder som 2. suppleant 

 

Eddi Marrup mindet. 

Eddi var medlem af forbundsledelsen, så nuværende er vores region ikke 

repræsenteret her, men pladsen står åben, så opgaven er at finde et 

medlem til dette. 

Nuværende fungerer Mogens Damgaard for vores region 

  

8. Eventuelt. 

Problematikken om nem-tilmeld blev diskuteret, men uden en 

konstruktiv løsning endnu. Indberetningen i Nem-tilmed kan ikke 

arbejde sammen med vores stævneprogrammer. 

 

Afslutningsvis takkede formanden for et godt møde, beklagede at vi ikke var flere  og 

efterlyste evt. årsag til dette. Dette kunne ikke skyldes maden, vi fik supergodt stegt 

flæsk……  

 


